

\$380

CHOOSE AN ENTRÉE, MADE-FROM-SCRATCH SIDE AND DRINK



GRILLED CHICKEN SALAD

GRILLED CHICKEN SALAD

Crisp cold greens, strips of marinated chicken, freshly shredded jack cheese, chopped egg, diced tomato, bacon, red onions and made-from-scratch croutons.

BOLOGNESE BEEF PASTA (LUNCH PORTION)

Slow cooked fresh ground beef, simmered in our signature Texas sauce, served on top of penne pasta with tomato, onions, garlic and Parmesan cheese.

SHRIMP SLIDERS

Large seasoned shrimp on fresh-baked bread with tartar sauce, romaine lettuce and a pickle spear. Served two Shrimp Sliders.

ALL-AMERICAN CHEESEBURGER

Our classic 8 oz. burger, topped with American cheese. Served with lettuce, tomato, onion and a pickle spear.



ALL-AMERICAN CHEESEBURGER

\$450

CHOOSE AN ENTRÉE, MADE-FROM-SCRATCH SIDE AND DRINK



FRITO PIE BURGER

FRITO PIE BURGER

An 8 oz. Angus beef patty, with ranch dressing, homemade chili, melted cheddar cheese and frito chips topped with shredded lettuce, sliced tomato and onions. Served with a pickle spear.

FRIED FISH

Lightly breaded in tempura batter, deep-fried, served with tartar sauce.

STEAKHOUSE SALAD

Crisp cold greens drizzled with Italian dressing and topped with 3 oz. Filet medallions, Bleu Cheese crumbles, diced tomato, bacon, red onions and made-from-scratch croutons. Served with Bleu Cheese dressing.

STEAK KEBAB

4 oz. marinated steak with onion, mushroom, tomato, red pepper and green pepper.



STEAKHOUSE SALAD

\$550

CHOOSE AN ENTRÉE, MADE-FROM-SCRATCH SIDE AND DRINK



COUNTRY FRIED STEAK

COUNTRY FRIED STEAK

Hand-battered, fresh-cut 6oz. sirloin served crispy and golden, topped with brown or cream gravy.

GRILLED PORK CHOP (SINGLE)

Fresh, hand-cut, Grilled Chop marinated, seasoned and grilled to perfection. Served with mushroom sauce or brown gravy.

SIRLOIN (6 oz.)

Most popular because they are hearty, flavorful and a great value.

AWARD-WINNING RIBS (HALF SLAB)

Our Award-Winning Ribs are slow-cooked with a unique blend of seasonings and our signature BBQ sauce.



AWARD-WINNING RIBS



午間限定套餐 VALUE LUNCH MENU

1道主餐 + 1份鮮製配菜 + 1杯飲品
CHOOSE AN ENTRÉE, MADE-FROM-SCRATCH SIDE AND DRINK



火烤德州牛排 SIRLOIN (6 oz.)

週一至週五 11:00-17:00 (例假日及國定假日除外)
MON. TO FRI. 11:00~17:00 (Excluding Holidays)

\$380 輕鬆點

1道主菜 + 1份鮮製配菜 + 1杯飲品



碳烤雞肉冰脆沙拉

\$450 用力點

1道主菜 + 1份鮮製配菜 + 1杯飲品



辣味南方脆片漢堡

\$550 狂野點

1道主菜 + 1份鮮製配菜 + 1杯飲品



美國特選酥炸牛排

1道主餐 + 1份鮮製配菜 + 1杯飲品
CHOOSE AN ENTRÉE, MADE-FROM-SCRATCH SIDE AND DRINK

鮮製配菜 MADE-FROM-SCRATCH SIDES

請擇一 CHOOSE ONE

- 烘烤馬鈴薯 / Baked Potato
- 鮮製馬鈴薯泥 / Mashed Potatoes
- 風味飯 / Flavorful Rice
- 季節蔬菜 / Fresh Vegetables
- 田園沙拉 / House Salad
- 烘烤地瓜 / Sweet Potato
- 厚切薯條 / Steak Fries
- 奶油玉米 / Creamed Corn
- 德州辣牛肉沾醬 / Cup of Chili
- 凱薩沙拉 / Caesar Salad



超值升級 +\$70 LOADED

厚切薯條 + \$70 升級加料 切達起司 & 香脆培根
+ \$70 Load your steak fries (cheddar cheese & bacon)
烘烤馬鈴薯 + \$70 升級加料 切達起司 & 香脆培根
+ \$70 Load your potato (cheddar cheese & bacon)
烘烤地瓜 + \$70 升級加料 棉花糖 & 肉桂焦糖醬
+ \$70 Load your sweet potato (marshmallows & caramel sauce)



附餐飲品 DRINKS / 可免費續杯! FREE REFILLS!

請擇一 CHOOSE ONE

- 美式熱咖啡 / Americano
- 無糖冰紅茶 / Unsweetened Iced Tea
- 可口可樂 / Coca-Cola
- 雪碧 / Sprite
- 熱紅茶 / Hot Tea
- 有糖冰紅茶 / Sweet Iced Tea
- 零卡可樂 / Coca-Cola Zero

附餐飲品可升級為任一 杯單點飲品，可立即折抵50元
Soft drink could be upgraded to any other drinks with \$50 discount!

碳烤雞肉冰脆沙拉

綜合鮮脆生菜搭配獨家碳烤醃雞胸肉、傑克起司、水煮蛋、新鮮蕃茄丁、香脆培根丁、紅洋蔥丁及香脆起司麵包丁。

波隆納肉醬義大利麵 (午餐份量)

義大利斜管麵搭配特選美國牛絞肉、蕃茄、洋蔥及香蒜，慢火燉煮再灑上帕瑪森起司，經典好滋味。

塔塔鮮蝦堡

特選美味香料烤蝦搭配自家手工的烘焙麵包、新鮮美生菜及塔塔醬，特製塔塔鮮蝦堡兩個。

美國大聯盟漢堡

特選美國手工漢堡肉 (8 oz.) 疊上切達起司、新鮮美生菜、蕃茄及生洋蔥，塗抹上特製千島醬。



美國大聯盟漢堡

辣味南方脆片漢堡

特選美國手工漢堡肉 (8 oz.) 搭配德州牛肉醬、雞汁玉米脆片，疊上切達起司、新鮮美生菜、蕃茄與生洋蔥，塗抹上鄉村醬。

酥炸魚柳條

鮮嫩魚柳裹上特製麵糊炸至金黃色，搭配塔塔醬。

菲力牛排沙拉

鮮嫩菲力牛排 (3 oz.) 疊於綜合鮮脆生菜上，淋上清爽義式油醋醬，搭配藍乳酪碎丁、香脆培根丁、紅洋蔥丁、新鮮蕃茄丁及香脆起司麵包丁，佐藍乳酪醬。

串烤牛排

獨家香料醃漬牛排肉塊 (4 oz.) 搭配洋蔥、洋菇、蕃茄、紅椒、青椒。



菲力牛排沙拉

美國特選酥炸牛排

特選 (6 oz.) 沙朗牛排裹上特製麵衣後酥炸，佐香濃白奶油醬或肉汁。

厚切無骨豬排

鮮嫩厚切特選無骨豬排 (單片) 以獨家特製香料均勻塗抹，低溫醃漬12小時入味，碳烤至表層焦香，可選擇佐野菇醬或是濃郁肉汁醬。

火烤德州牛排

最受歡迎的特選牛排 (6 oz.)，以獨家特製香料提味，清爽的口感讓您一口接一口，捨不得放下手裡的刀叉！

冠軍豬肋排

贏得藍緞帶獎的經典火烤豬肋排 (半排)，加入獨家特製配方以慢火燻烤至入口即化，搭配招牌BBQ醬，令人吮指回味無窮。



冠軍豬肋排

*牛排熟度可依需求微調整 *續杯飲料口味不得更換，僅限本人享用 *僅限內用，需酌收10%服務費

*長期優惠活動不另折扣，不適用於EZTABLE優惠與北軒VIP卡

**提醒您食用生食或未煮熟的禽畜肉類、海鮮、甲殼類、雞蛋類或堅果類，可能引起您個人身體的不適，若您有個人健康狀況因素，請多加留意

*EACH STEAK IS COOKED TO ORDER. *REFILLABLE DRINKS MAY NOT BE CHANGED, NOR MAY THEY BE SHARED.

*DINE-IN ONLY. A 10% SERVICE CHARGE WILL BE ADDED TO YOUR BILL. *LONG TERM PROMOTION, OFFER CANNOT BE USED IN CONJUNCTION WITH OTHER PROMOTIONS OR EZTABLE. VIP DISCOUNT DO NOT APPLY TO THE SET MEAL.

**CONSUMING RAW OR UNDERCOOKED MEATS, POULTRY, SEAFOOD, SHELLFISH, EGGS OR NUTS MAY INCREASE YOUR RISK OF FOODBORNE ILLNESS, ESPECIALLY IF YOU HAVE CERTAIN MEDICAL CONDITIONS.